

ORDER BY MAIL 郵寄訂購單

Customer Information 客戶資訊

Activation Code/E-mail:

會員識別碼/Email

Contact Name:

聯絡人姓名

Studio Name:

公司/工作室名稱:

Telephone:

聯絡電話

E-Mail:

Email 信箱

Mailing Address:

寄送地址

Please complete this form using information currently on file with AsukaBook Asia. You may submit this form via

敬請填妥您的 AsukaBook Asia 帳戶資訊，並依下列任一方式送給我們處理：

Fax 傳真*: +886-2-87923002

Mail 郵寄到:

3F, No.33 Lane76 RuiGuang Road,
NeiHu Area, 114 Taipei, Taiwan

Email*: asia@asia.asukabook.com

Order Information 訂單資訊

File Name/檔名:

Apply Welcome Discount(50% off)

申請樣本五折優惠價

Apply Welcome Discount(50% off)

申請樣本五折優惠價

File Name/檔名:

Apply Welcome Discount(50% off)

申請樣本五折優惠價

Apply Welcome Discount(50% off)

申請樣本五折優惠價

File Name/檔名:

Apply Welcome Discount(50% off)

申請樣本五折優惠價

Apply Welcome Discount(50% off)

申請樣本五折優惠價

File Name/檔名:

Apply Welcome Discount(50% off)

申請樣本五折優惠價

Apply Welcome Discount(50% off)

申請樣本五折優惠價

An order confirmation message will be sent to the E-mail account on file, along with further instruction.

訂單確認後即發送 E-mail 到您的信箱帳號，並提供進一步操作訊息。

Order:

Files

Only PDF (File Checker /ASUKABOOK Maker generated)files are accepted. Any other format will not be processed.

Discounts/Logos

Selected discount amount (if available) will be applied to corresponding PDF file. Studio logo (2" high and/or 2"wide) must be prominently placed on the front cover of album.

訂單資訊說明

檔案內容

飛鳥相冊僅受理由 File Checker 或是 ASUKABOOK Maker 編輯軟體所產出的 PDF 格式，其他檔案格式均不符合訂購作業。

優惠折扣/商標需求

訂單如需搭配會員所有的樣品折扣優惠，需將工作室/公司的商標(2" x2")置入檔案內的封面封底任一明顯位置。